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23. redna seja Občinskega sveta Občine Hoče – Slivnica , 20. 6. 2022 

 

Občina Hoče-Slivnica              
    
Pohorska cesta 15 
2311 HOČE  
 
Številka: 03201-008/2022-002 
Datum:  20. 6. 2022 
 
 

Z A P I S N I K  
23. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je bila v ponedeljek,  

20. 6. 2022, ob 15.30 v veliki sejni sobi Občine Hoče – Slivnica. 
 
 
                                                              TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 
 
Seja se prične ob 15.35. Prisotnih je 13 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena. 

 
Prisotni: Gajser Zdenka, Habinc Benjamin, Kavaš Andreja, Klajderič Jožica, Klajnšek Rok do 16.26, 

Merkuš Jožef, Motaln Marija, Vrhovšek Darko, Vrhovšek Konrad, Andreas Leitinger, Kalšan 

Kildenfoss Simona, Pučko Anica, Lobnik Rado. 

 

Odstotni:  Boris Pust, Jelena Paulinič Frangež, dr. Martina Rauter, Smogavec Marko, Meglič Aleš, 
dr. Kobal Aleš. 
 
Ostali prisotni: 

Metka Meglič – direktorica OU, Maja Krajnc in Stanko Rafolt – strokovne službe OHS,  

 

Poročevalci: 
Alojz Velički, ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče, Franc Gosak, ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka, mag. 
Zorica Zajc Kvas, vodja SOU Maribor, Miran Jug, direktor podjetja Mariborski vodovod d.o.o. 
 
Zapisnikar: 
Neva Dolgoš  
 
 

TOČKA 2 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE  

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
   Razpravljal ni nihče zato je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 23/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  13  

ZA:  13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/1 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 3 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 33. KORESPONDENČNE SEJE  

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
 
   Razpravljal ni nihče zato je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/2  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi zapisnik 33. korespondenčne seje Občin-
skega sveta Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  13  

ZA:  10  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/2 JE SPREJET. 
 

 

                                                          TOČKA 4 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje ter dopolnitvami v skladu s poslovnikom.  
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/3 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red 23. redne seje OS  

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 22. redne seje. 

3. Pregled in potrditev zapisnika 33. korespondenčne seje. 

4. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

5. Obravnava in potrditev sistemizacije delovnih mest za nadstandardni program OŠ Dušana 

Flisa Hoče za šol. leto 2022/2023. 

6. Obravnava in potrditev sistemizacije delovnih mest za nadstandardni program OŠ Franca 

Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru za šol. leto 2022/2023. 
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7. Obravnava in potrditev Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini Hoče-Sliv-

nica.  

8. Obravnava in potrditev Sklepa o soglasju k sistemizaciji in normativih delovnih mest ter orga-

nizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstvenem zavodu Osnovna šola Franca 

Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru (predšolska vzgoja).  

9. Obravnava in potrditev Sklepa o soglasju k sistemizaciji in normativih delovnih mest ter orga-

nizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstvenem zavodu  Osnovna šola Dušana 

Flisa Hoče (predšolska vzgoja). 

10. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje predstavnika ustanoviteljic v svet javnega 

zavoda Javni lekarniški zavod Mariborske lekarne Maribor. 

11. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Skupne 

občinske uprave Maribor. 

12. Obravnava in potrditev Elaborata oskrba s pitno vodo za leto 2022, izvajalec Mariborski vo-

dovod, javno podjetje, d. o. o.. 

13. Obravnava in potrditev Elaborata oskrba s pitno vodo za leto 2022, izvajalec Režijski obrat. 

14. Obravnava in potrditev sklepa o imenovanju Občinske volilne komisije Občine Hoče -  Sliv-

nica. 

15. Obravnava in potrditev Sklepa o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja na parc. št. 620/1 in 

620/2, obe k.o. Orehova vas po skrajšanem postopku. 

16. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi javnega dobra na parc. št. 94/13, k.o. Radizel 

po skrajšanem postopku. 

17. Obravnava in potrditev Odloka o dopolnitvi Odloka o organizaciji in delovnem področju Ob-

činske uprave Občine Hoče-Slivnica 

18. Obravnava in potrditev Odloka o režijskem obratu v Občini Hoče-Slivnica – prva obravnava. 

19. Obravnava in potrditev sklepa, da se informacije o projektih v občini Hoče-Slivnica, izvedeni 

v obdobju 2018-2022, objavijo v posebni izdaji občinskega glasila Utrinki. 

20. Obravnava in potrditev Predloga za ureditev statusa nepremičnin znotraj Letališča Edvarda 

Rusjana Maribor. 

21. Pregled investicij v teku – junij 2022. 

22. Vprašanja in pobude. 

 
 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13  

ZA:   13  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 23/3 JE SPREJET. 
 
                                                                  

                                                                     TOČKA 5 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST ZA NADSTANDARDNI PROGRAM 

OŠ DUŠANA FLISA HOČE ZA ŠOL. LETO 2022/2023.             
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Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
  
Uvodno obrazložitev je podal Alojz Velički, ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče. 

 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

 

Razprave ni bilo zato je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/4  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k predlagani sistemizaciji delovnih 
mest za nadstandardni program Osnovne šole Dušana Flisa Hoče za šolsko leto 
2022/2023. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13  

ZA:  13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/4 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 6                                                                      

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST ZA NADSTANDARDNI PROGRAM OŠ 
FRANCA LEŠNIKA-VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU ZA ŠOL. LETO 2022/2023. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli ob sklicu seje. 
  
Uvodno obrazložitev je podal Franc Gosak, ravnatelj OŠ Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo zato je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/5  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k predlagani sistemizaciji delovnih 
mest za nadstandardni program Osnovne šole FLV Slivnica pri Mariboru za šolsko leto 
2022/2023. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13  

ZA:  13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/5 JE SPREJET. 
 

  TOČKA 7 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V JAVNIH VRTCIH V OBČINI 

HOČE-SLIVNICA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podal Franc Gosak, ravnatelj OŠ Franca Lešnika Vuka. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 

Stališče je podal  Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 

Rado Lobnik pove, da ni primerno, da se cene zvišuje. Res se vse draži, vendar meni, da s tem draginjo 

prestavljamo  na občane in občanke. Glede na primerljive občine smo oz. bomo med prvimi tremi oz. 

štirimi med stroški otroškega varstva, zato predlaga da se cena ne spreminja. 

Odgovori mu Franc Gosak in ob koncu pove, da bodo ob nezvišanju cen primanjkljaji konec leta v 

vrtcu Slivnica po zdajšnjih cenah približno 30.000. 

Odgovori tudi dr. Marko Soršak, župan pove, da so bili predlogi cen višji, vendar so strokovne službe 

občine in obeh šol poiskali racionalizacijo. Cena je nastavljena tako, da je v celotni občini enaka. 

ustanovitelj mora pokriti razliko Ob predlogu, da se cena ne zviša je potrebno tudi podati predlog 

katerega projekta ne izvesti, koga ne investirati. 

Dr. Marko Soršak prosi, da naj Rado Lobnik pove, katero postavko investicij naj občina zniža, da se 

bo lahko pokril takšen primanjkljaj. 

 
Po razpravi je dal dr. Marko Soršak, župan na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/6  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o določitvi cen programov v javnih 
vrtcih v Občini Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13  

ZA: 12  PROTI: 1 
 
SKLEP ŠT. 23/6 JE SPREJET. 
 

  

 

TOČKA 8 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K SISTEMIZACIJI IN NORMATIVIH DELOVNIH 

MEST TER ORGANIZACIJI DELA V JAVNEM VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEM IN VARSTVENEM ZA-

VODU OSNOVNA ŠOLA FRANCA LEŠNIKA-VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU (PREDŠOLSKA 

VZGOJA). 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje.  
  
Uvodno obrazložitev je podal Franc Gosak, ravnatelj OŠ Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru. 

Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
 
Dr. Marko Soršak, župan  je dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 23/7  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k sistemizaciji in norma-
tivih delovnih mest ter organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in var-
stvenem zavodu Osnovna šola Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru (Vrtec Sliv-
nica 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  13  

ZA:  13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/7 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 9 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K SISTEMIZACIJI IN NORMATIVIH DELOVNIH 

MEST TER ORGANIZACIJI DELA V JAVNEM VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEM IN VARSTVENEM ZA-

VODU  OSNOVNA ŠOLA DUŠANA FLISA HOČE (PREDŠOLSKA VZGOJA). 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Alojz Velički, ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče. 
 
Stališče je podala Andreja Kavaš, predsednica Odbora za negospodarske dejavnosti. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/8 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k sistemizaciji in normati-
vih delovnih mest ter organizaciji dela v  Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstve-
nem zavodu Osnovna šola Dušana Flisa Hoče (Vrtec Hoče in Vrtec Rogoza). 

Glasovanje:  

Število prisotnih članov pri glasovanju 13  

ZA: 13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/8 JE SPREJET. 
 
 
 -     15.51 -  Alojz Velički in Franc Gosak zapustita sejo. 
 
 

 

TOČKA 10 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE PREDSTAVNIKA USTANOVITE-

LJIC V SVET JAVNEGA ZAVODA JAVNI LEKARNIŠKI ZAVOD  

MARIBORSKE LEKARNE MARIBOR. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep:  

SKLEP ŠT. 23/9 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica imenuje za dobo petih let Draga Žuro za predstav-

nika ustanoviteljic (Občina Duplek, Občina Hoče-Slivnica, Občina Lenart, Občina Lov-

renc na Pohorju, Občina Miklavž na Dravskem polju, Občina Rače-Fram, Občina Ruše, 

Občina Starše, Občina Sveta Ana in Občina Šentilj) v svet zavoda JLZ Mariborske le-

karne Maribor. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju: 13  

ZA:  13  PROTI:  0 
 

 

SKLEP ŠT. 23/9 JE SPREJET. 
 
 

TOČKA 11 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O  

USTANOVITVI SKUPNE OBČINSKE UPRAVE MARIBOR. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Zorica Zajc Kvas, vodja SOU Maribor.  
 
Ob odsotnosti predsednika in podpredsednika Odbora za okolje in prostor je prisotne na podlagi 

zapisnika s stališčem odbora seznanil dr. Marko Soršak, župan. 

Stališče je podala Simona Kalšan Kildenfoss, podpredsednica Statutarno – pravne komisije. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je seznanil prisotne o zaposlitvi podžupanje Andreje Kavaš na SOUMB. 

Komisija za preprečevanje korupcija je podala mnenje, da se morajo svetniki strinjati s tem, da 

lahko podžupanja glasuje tudi za predloge sklepov povezanih s SOUMB.  

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT.  23/10 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica odloči, da svetnica in podžupanja Andreja Kavaš 
ne glasuje pri točkah, ki se nanašajo na SOU Maribor. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13  

ZA: 0  PROTI: 12  
 
SKLEP ŠT. 23/10 JE SPREJET. 
 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT.  23/11 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Od-
loka o ustanovitvi Skupne občinske uprave Maribor po skrajšanem postopku. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13  

ZA:  13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/11 JE SPREJET. 
 
-  15.58  mag. Zorica Zajc Kvas zapusti sejo. 
 
 

 

TOČKA 12 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA OSKRBA S PITNO VODO ZA LETO 2022, IZVAJA-

LEC MARIBORSKI VODOVOD, JAVNO PODJETJE, D. O. O. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Miran Jug, direktor podjetja Mariborski vodovod d.o.o. 

Ob odsotnosti predsednika in podpredsednika Odbora za okolje in prostor je prisotne na podlagi 

zapisnika s stališčem odbora seznanil dr. Marko Soršak, župan. 

 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 

Rado Lobnik predlaga, da se cena vode ne spremeni, saj tudi MOM ni zviševala cen in glede na 

poslovne rezultate Mariborskega vodovoda v lanskem letu in v prvem četrtletju ne vidi potrebe po 

zviševanju.  

Dr. Marko Soršak vpraša kaj ne bi izvedli. Razliko moramo kriti iz proračuna, zato naj Rado Lobnik 

pove od kod vzeti razliko. Rado Lobnik še enkrat pove, da se naj voda ne podraži. 

Odgovori mu tudi Miran Jug, direktor Mariborskega vodovoda, ki pove, da MOM še ni dvignila cen, 

ker se OS ni mogle odločiti ali bodo subvencionirali ali ne. Poslovni rezultat Mariborskega vodovoda 

na javni službi je nič, na pridobitni dejavnosti je pozitiven. Mešanje javne službe in profitne dejav-

nosti v sami službi ni dovoljena. Na skupščini se odloča se o delitvi bilančnega dobička. Če se tako 

odloči na skupščini, se nakaže bilančni dobiček direktno občinam, ki se odločijo kaj s tem narediti. 

Vsi ostali postopki bi bili nelegalni. 

 

Dr. Marko Soršak, župan  je dal na glasovanje naslednja sklepa: 

SKLEP ŠT. 23/12 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Elaborat o oblikovanju cen storitev oskrbe 
s pitno vodo v občini Hoče – Slivnica za leto 2022, kjer GJS oskrba s pitno vodo iz-
vaja podjetje Mariborski vodovod , javno podjetje, d. o. o. 

Glasovanje:  
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Število prisotnih članov pri glasovanju  13  

ZA:    9  PROTI:  3  
 
SKLEP ŠT. 23/12 JE SPREJET. 
 
 
 
 

SKLEP ŠT. 23/13 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Cenik za obračun storitve javne službe 
oskrbe s pitno vodo na območju občine Hoče - Slivnica, kjer GJS oskrba s pitno vodo 
izvaja podjetje Mariborski vodovod , javno podjetje, d. o. o. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  13  

ZA:    10  PROTI:  3  
 
SKLEP ŠT. 23/13 JE SPREJET. 
 

 

 

TOČKA 13 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ELABORATA OSKRBA S PITNO VODO ZA LETO 2022,  

IZVAJALEC REŽIJSKI OBRAT. 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Miran Jug, direktor podjetja Mariborski vodovod d.o.o, ter dodatno 

pojasnilo dr. Marko Soršak, župan. 

 

Ob odsotnosti predsednika in podpredsednika Odbora za okolje in prostor je prisotne na podlagi 

zapisnika s stališčem odbora seznanil dr. Marko Soršak, župan. 

 

Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednja sklepa: 

SKLEP ŠT. 23/14  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Elaborat o oblikovanju cen storitev oskrbe 
s pitno vodo v občini Hoče – Slivnica za leto 2022, kjer GJS oskrba s pitno vodo izvaja 
režijski obrat Občine Hoče – Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13 
 

 

ZA:  10  PROTI: 2  
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SKLEP ŠT. 23/14 JE SPREJET. 
 

SKLEP ŠT. 23/15  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep določitvi  cen za obračun storitve 
javne službe oskrbe s pitno vodo, kjer oskrbo s pitno vodo opravlja režijski obrat Ob-
čine Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13 
 

 

ZA:  10  PROTI: 2  
 
SKLEP ŠT. 23/15 JE SPREJET. 
 

SKLEP ŠT. 23/16  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep določitvi  višine subvencije k ceni 
za obračun storitve javne službe oskrbe s pitno vodo, kjer oskrbo s pitno vodo oprav-
lja režijski obrat Občine Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13 
 

 

ZA: 10   PROTI: 2  
 
SKLEP ŠT. 23/16 JE SPREJET. 
 
-   16.09   Miran Jug zapusti sejo. 
 
 

 

TOČKA 14 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O IMENOVANJU OBČINSKE VOLILNE KOMISIJE OBČINE 

HOČE -  SLIVNICA.  
 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta po končani seji KVMI. 

 
Uvodno obrazložitev je podal, Jožef Merkuš, predsednik KVMI. 

 

Rado Lobnik vpraša, kateri so bili kandidati, ki so bili predlagani in niso bili potrjeni. Katere stranke 

so predlagatelji teh, ki so bili predlagani in prosi za zapisniki teh dveh sej.  

Jožef Merkuš mu našteje katere stranke so imenovale vse predlagane posameznike. 

 

Rado Lobnik vpraša zakaj SLS glede na izide volitev nima člana v KVMI in kaj je bil vzrok da je 

predlog SLS izvisel. 

 

Dr. Marka Soršak, dodatno pojasni kako deluje imenovanje v KVMI. 
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Jožef merku upa, da obvladamo parlamentarno demokracijo in  se ni potrebno zagovarjati zakaj so 

člani KVMI glasovali tako kot so. 

 

Rado Lobnik pove, da razume demokracijo in da obstaja tudi politična higiena in da Znamo.Zmo-

remo! res ima večino ne rabi pa imeti vsega. 

 

Dr. Marko Soršak, se zahvali za poučitvi, verjame v imenovano komisijo in njenega predsednika, ki 

je to že vrsto let in je prepričan, da bodo svoje delo dobro opravili. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/17 
Občinski svet Občine Hoče - Slivnica potrdi sklep o imenovanju Občinske volilne ko-
misije Občine Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13 
 

 

ZA:  12  PROTI: 1  
 
SKLEP ŠT. 23/17 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 15 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USKLADITVI ZEMLJIŠKOKNJIŽNEGA STANJA NA PARC. 

ŠT. 620/1 IN 620/2, OBE K.O. OREHOVA VAS PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Maja Krajnc, višja svetovalka. 

 

Ob odsotnosti predsednika in podpredsednika Odbora za okolje in prostor je prisotne na podlagi 

zapisnika s stališčem odbora seznanil dr. Marko Soršak, župan. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/18 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o uskladitvi zemljiškoknjižnega 
stanja pri zemljiščih parc. št. 620/1 in 620/2, obe k.o. Orehova vas po  skrajšanem 
postopku.  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13 
 

 

ZA:   13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/18 JE SPREJET. 
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TOČKA 16 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI JAVNEGA DOBRA NA PARC. ŠT. 94/13, 

K.O. RADIZEL PO SKRAJŠANEM POSTOPKU. 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Maja Krajnc, višja svetovalka. 

 

Ob odsotnosti predsednika in podpredsednika Odbora za okolje in prostor je prisotne na podlagi 

zapisnika s stališčem odbora seznanil dr. Marko Soršak, župan. 

 

Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 23/19 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi javnega dobra na 
zemljišču parc. št. 94/13, k.o. Radizel po skrajšanem postopku.  

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13 
 

 

ZA:    13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/19 JE SPREJET. 
 
 
 

 

TOČKA 17 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O DOPOLNITVI ODLOKA O ORGANIZACIJI IN DELOVNEM 

PODROČJU OBČINSKE UPRAVE OBČINE HOČE-SLIVNICA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 
 
Stališče je podala Simona Kalšan Kildenfoss, podpredsednica statutarno-pravne komisije. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT.  23/20 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o dopolnitvi Odloka o organizaciji in 
delovnem področju Občinske uprave Občine Hoče–Slivnica – skrajšani postopek. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  13  

ZA:  13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/20 JE SPREJET. 
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TOČKA 18 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O REŽIJSKEM OBRATU V OBČINI HOČE-SLIVNICA – PRVA 

OBRAVNAVA. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 
 
Ob odsotnosti predsednika in podpredsednika Odbora za okolje in prostor je prisotne na podlagi 

zapisnika s stališčem odbora seznanil dr. Marko Soršak, župan. 

 

Stališče je podala Simona Kalšan Kildenfoss, podpredsednica statutarno-pravne komisije. 

Dr. Marko Soršak, župan je ugotovil, da ni nobenih pripomb na predlog slepa, zato predlaga, da se 

na podlagi 76. člena glasuje po skrajšanem postopku. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT.  23/21 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o režijskem obratu v Občini Hoče–

Slivnica po skrajšanem postopku. 
 

 
Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju 13  

ZA:  13  PROTI: 0  
 
SKLEP ŠT. 23/21 JE SPREJET. 
 
 

 

TOČKA 19 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA, DA SE INFORMACIJE O PROJEKTIH V OBČINI 

HOČE-SLIVNICA, IZVEDENI V OBDOBJU 2018-2022, OBJAVIJO V POSEBNI IZDAJI  

OBČINSKEGA GLASILA UTRINKI. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 10. 5. 2022. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 
 
Stališče je podal Rok Klajnšek, predsednik Odbora za finance in zapustil sejo ob 16.26. 
 
Rado Lobnik je mnenja, da občina ne bi smela financirati teh Utrinkov, s tem se posredno financira 

župana in županovo listo za volitve in to je financiranje volilna kampanje občine za določeno 

stranko, listo. 
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Jožef Merkuš odgovori, da je potrebno, da se ob koncu mandata pove kaj smo delali, koliko smo 

naredili in s tem pripomogli k nadaljnjemu razvoju OHS. s takšno izdaja seznanjamo občane, kaj 

vse sta Občinski svet in župan, občinske službe  naredila v zadnjih štirih letih. 

 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP ŠT.  23/22 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme sklep, da se informacije o projektih v 
občini Hoče-Slivnica, izvedeni v obdobju 2018-2022, objavijo v posebni izdaji občin-
skega glasila Utrinki. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  12  

ZA:  11  PROTI: 1  
 
SKLEP ŠT. 23/22 JE SPREJET. 
 

 

 
TOČKA 20 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA UREDITEV STATUSA NEPREMIČNIN  
ZNOTRAJ LETALIŠČA EDVARDA RUSJANA MARIBOR. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli v skladu s poslovnikom. 

 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU in dodatno pojasnilo dr. Marko Soršak, 
župan. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednja sklepa: 

SKLEP ŠT.  23/23 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi vsebino Pogodbe o uskladitvi zemljiškok-
njižnega stanja z dejanskim za parc. št. 238/1, k.o. Hotinja vas in pooblasti župana 
dr. Marka Soršaka za podpis pogodbe. 

 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju  12  

ZA:  12  PROTI:  0 
 
SKLEP ŠT. 23/23 JE SPREJET. 
 

 

SKLEP ŠT.  23/24 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi vsebino Pogodbe o uskladitvi zemlji-
škoknjižnega stanja z dejanskim za parc. št. 619/3, 620/3, 621/3, 619/5, 621/5, 
vse k.o. Hotinja vas, parc. št. 244/1, 244/2, 415/5, 415/2, 415/4, 414/3, 413/2, 
414/2, vse k.o. Slivnica, parc. št. 626/2, k.o. Orehova vas in parc. št. 778/1, k.o. 
Rogoza ter parc. št. 609/6, k.o. Orehova vas in pooblasti župana dr. Marka Sor-
šaka za podpis pogodbe. 

 

Glasovanje:  
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Število prisotnih članov pri glasovanju  12 
 

ZA:  12  PROTI:  0 
 

 

    
    

SKLEP ŠT. 23/24 JE SPREJET. 
 
 

 
SEZNANITEV S PROJEKTI – JUNIJ 2022. 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli 10. 5. 2022. 
 
Uvodno obrazložitev po posameznih projektih je podala Metka Meglič, direktorica OU. 

 
 
 
 

TOČKA 21 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

Rado Lobnik je povedal: 
 

• da niso urejeni jaški na Hotinjski cesti in Orehovi cesti – jame okoli jaškov, 

• da se v zvezi s prometno signalizacijo ni naredilo skoraj nič, kljub ogledom s strani strokov-

nih služb občine in predsednika KS, 

• da je potrebno urediti poljske poti, predvsem okoli letališča so skoraj neprevozne. 

 

Dr. Marko Soršak, župan se je zahvali vsem za udeležbo in zaključil sejo ob 16.36. 

 
 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                                                    
     
                                                  
 
                                                                                             Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                           Dr. Marko Soršak, župan  


